
Protokół Nr VI/2024 
z VI sesji IX kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 26 sierpnia 2024 r. 

VI sesja IX kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
llb, 22-442 Adamów. 

Sesję rozpoczęto o godz. 11:32, a zakończono o godz. 12:34. 
Joanna Chmiel - przewodnicząca posiedzenia 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Dragan Ryszard Andrzej 
3. Pani Kawka Ewa 
4. Pan Kostur Leszek Wiesław 
5. Pan Kościk Zbigniew Julian 
6. Pan Matwij Mariusz Jerzy 
7. Pan Monastyrski Ryszard Stanisław 

8. Pan Monastyrski Sebastian 
9. Pan Palonka Dariusz Andrzej 
10. Pani Słota Katarzyna 
11. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
12. Pani Waga Marta Izabela 
13. Pan Zając Marcin 

1. Pan Dybioch Maciej Tadeusz 
2. Pan Kostrubiec Piotr 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1). 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Krzysztof Pilip 
2. Pani Beata Tyrka-Stećko 
3. Pan Witold Marucha 
4. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
5. Pan Adam Kozyra 

6. Pani Maria Sak 

7. Pani Magdalena Drożdż 

8. Pani Monika Kosecka 

9. Pani Karolina Nowotarska 
10. Pani Ewa Nogas 
11. Pan Henryk Mulawa 
12. Pan Dariusz Skrzyński 
13. Pan Wiesław Teterycz 
14. Pani Renata Zając 

- Wójt Gminy Adamów. 
- Zastępca Wójta Gminy Adamów. 
- Sekretarz Gminy Adamów. 
- Skarbnik Gminy Adamów. 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Szewni Górnej. 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli. 
- Kierownik Centrum Integracji Społecznej 

w Jacni. 
- Kierownik ds. Rolnictwa, Inwestycji, 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
- Inspektor ds. inwestycji i grupy gospodarczej. 
- Inspektor ds. gospodarki gruntami. 
- sołtys sołectwa Potoczek. 
- sołtys sołectwa Szewnia Dolna. 
- sołtys sołectwa Adamów. 
- sołtys sołectwa Trzepieciny. 
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Lista obecności osób zaproszonych oraz obecnych sołtysów. 
(Zał. Prot. Nr 2 i 3). 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia powiatowi zamojskiemu pomocy 
finansowej w postaci dotacji celowej na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa kładki dla pieszych 
nad rzeką Jacynka przy drodze powiatowej Nr 3260L Tomaszów Lubelski - Krasnobród -
Jacnia w m. Jacnia". 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów sportowych w miejscowości Suchowola gm. 
Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika jednostki samorządu 
terytorialnego w zakresie braku nadzoru nad Kierownikami Jednostek Organizacyjnych. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Rozpatrzenie pism. 
13. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 
14. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia VI sesji IX kadencji dokonała Pani Joanna Chmiel - Wiceprzewodnicząca 
Rady Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Wiceprzewodnicząca 
stwierdziła, że na stan 15 radnych obecnych jest 13, co stanowi niezbędne ąuorum do 
prawomocności obrad. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów wyjaśnił również obecnym zasady 
zabierania głosu podczas obrad sesji, podkreślając jednocześnie, że wszystkim chętnym 
taka możliwość zostanie stworzona. 

Ad.2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów - poinformowała, iż projekt porządku 
obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem. Wiceprzewodnicząca następnie 
zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 

Głosu w sprawie zmiany porządku obrad nie zabrano. 

Ad.3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów - poinformowała, że protokół poprzedniej 
sesji był do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed 
sesją na sali obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy do protokołu z V sesji IX kadencji z dnia 05 sierpnia 
2024 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? Uwag nie zgłoszono. 

Z uwagi na powyższe zarządzono głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu z V sesji Rady Gminy Adamów z dnia 05 sierpnia 2024 r. 
głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Kawka Ewa, Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij 
Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka Dariusz, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta, Zając Marcin. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 4). 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokołu V sesji DC 
kadencji 
z dnia 05 sierpnia 2024 został przyjęty. 

Ad.4. Wójt Gminy Adamów Krzysztof Pilip - złożył informację o działaniach 
podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr. 5). 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Krzysztof Pilip - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
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(Zał. Prot. Nr. 6). 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy Adamów poinformowała radnych, 
że stosowne materiały zostały im przekazane wraz z zawiadomieniami o terminie 
posiedzenia VI sesji. 

Następnie Skarbnik szczegółowo przedstawiła i omówiła wszystkie wprowadzane 
zmiany w wieloletniej prognozie finansowej oraz budżecie Gminy, podkreślając 
zasadność podjęcia niniejszych uchwał. 

Pani Skarbnik - Ewelina Droździel-Szykuła odczytała projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków w sprawie projektu uchwały 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Kawka Ewa, Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij 
Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka Dariusz, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta, Zając Marcin. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr. 7). 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr. 8). 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Pani Skarbnik - Ewelina Droździel-Szykuła poinformowała radnych, że projekt 
uchwały zostały im przekazany wraz z zawiadomieniami o terminie posiedzenia VI sesji 
Rady Gminy Adamów. 

Skarbnik podkreśliła, że projekt uchwały zawiera również zwiększenie dotacji 
dla Starostwa Powiatowego w Zamościu na zadanie inwestycyjne tj. budowę kładki 
dla pieszych nad rzeką Jacynka w miejscowości Jacnia. 

Pani Skarbnik - Ewelina Droździel-Szykuła odczytała projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków w sprawie projektu uchwały 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Kawka Ewa, Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij 
Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka Dariusz, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta, Zając Marcin. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 9). 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr. 10). 
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Ad.8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia powiatowi zamojskiemu 
pomocy finansowej w postaci dotacji celowej na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 
kładki dla pieszych nad rzeką Jacynka przy drodze powiatowej Nr 3260L Tomaszów 
Lubelski - Krasnobród - Jacnia w m. Jacnia". 

Pan Adam Walczak- Inspektor ds. obronnych i obsługi Rady Gminy Adamów 
poinformował, że zgodnie z przedstawionymi w poprzednim punkcie porządku obrad 
wyjaśnieniami Skarbnika w budżecie gminy zostały zwiększone środki na realizację 
zadania inwestycyjnego pn. „Budowa kładki dla pieszych nad rzeką Jacynka przy 
drodze powiatowej Nr 3260L Tomaszów Lubelski - Krasnobród - Jacnia w m. Jacnia". 
W związku z powyższym należy zmienić również wysokość przyznanej dotacji 
w stosownej uchwale. 

Inspektor Adam Walczak odczytał projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków w sprawie projektu uchwały 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Kawka Ewa, Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij 
Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka Dariusz, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta, Zając Marcin. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 11). 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr. 12). 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów sportowych w miejscowości Suchowola 
gm. Adamów. 

Pani Karolina Nowotarska - Inspektor ds. inwestycji i grupy gospodarczej omówiła 
i przedstawiła projekt uchwały wskazując zasadność jej podjęcia 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków w sprawie projektu uchwały 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Kawka Ewa, Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij 
Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka Dariusz, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta, Zając Marcin. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 13). 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr. 14). 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika jednostki samorządu 
terytorialnego w zakresie braku nadzoru nad Kierownikami Jednostek Organizacyjnych. 
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Radna Ewa Kawka - Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji omówiła 
i przedstawiła projekt uchwały uznającej bezzasadność skargi na Kierownika jst. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków w sprawie projektu uchwały 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Kawka Ewa, Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij 
Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka Dariusz, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta, Zając Marcin. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 15). 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr. 16). 

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas - Inspektor ds. gospodarki gruntami omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków w sprawie projektu uchwały 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dragan Ryszard, Kawka Ewa, Kostur Leszek, Kościk Zbigniew, Matwij 
Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka Dariusz, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta, Zając Marcin. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 17). 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr. 18). 

Ad. 12. Rozpatrzenie pism. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów - Joanna Chmiel poinformowała, 
że w ostatnim okresie funkcjonowania Urzędu Gminy Adamów wpłynęły dwa pisma 
złożone w formie wniosków, które dotyczyły nabycia nieruchomości. 

1. Pismo w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Adamów 
położonej w obrębie geodezyjnym Szewnia Górna, oznaczonej w ewidencji 
gruntów numerem 34/4 o powierzchni 0,3254 ha. 

2. Pismo w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Adamów 
położonej w obrębie geodezyjnym Szewnia Dolna, oznaczonej w ewidencji 
gruntów numerem 46/2 o powierzchni 0,100 ha. 
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Wiceprzewodnicząca poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 
Stałych Rady Gminy Adamów powyższe wnioski zostały już rozpatrzone. 

Ad. 13. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Wójt Gminy Adamów - Krzysztof Pilip podziękował radnym, kierownikom jednostek 
organizacyjnych, sołtysom, druhom OSP, członkom KGW, wszystkim zespołom 
ludowym oraz pracownikom Urzędu Gminy i mieszkańcom za trud włożony 
w organizację dożynek gminno-parafialnych. 

Wójt zaznaczył, że szczególnie aktywnymi działaniami w tym zakresie wykazali się 
radni: Matwij Mariusz oraz Monastyrski Sebastian. W dalszej części wypowiedzi Wójt 
podkreślił również pomoc sołtysa sołectwa Suchowola A - Pana Władysława 
Pokryszka. 

Radny Mariusz Matwij - podziękował Wójtowi, zaangażowanym mieszkańcom oraz 
radnemu Sebastianowi Monastyrskiemu za współpracę przy organizacji dożynek. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli Pani Maria Sak również podziękowała 
za współpracę przy organizacji gminnego święta plonów. 

Radny Dariusz Sołtys podziękował za oświetlenie zalewu w Jacni. Radny jednocześnie 
stwierdził, że latarnie działają do 21:00, jednak część z nich nie świeci wcale, dlatego 
też apeluje, aby sprawdzić, co się z tym oświetleniem dzieje. Radny podkreślił, że w tej 
sprawie dzwonią mieszkańcy oraz turyści, dlatego po raz kolejny to zgłasza. W dalszej 
części wypowiedzi radny poinformował również o oświetleniu placu zabaw. Wskazał, 
że część lamp jest zdemontowana. Następnie dodał, że wie o zabezpieczonych środkach 
dla wykonawcy. Radny zaznaczył, że jeżeli nie wykonuje on napraw gwarancyjnych, 
to w jego przekonaniu należy podjąć odpowiednie kroki. Radny podkreślił następnie, 
że przy „chacie baby-jagi" należy wykonać porządki, a ściślej chodzi o ogrodzenie. 
Radny podkreślił również, że na placu zabaw są powycierane wysepki (pojawiły 
się głazy, kamienie), a to stwarza zagrożenie. Następnie dodał, że z posiadanych przez 
niego informacji, co tydzień powinien być dokonywany przegląd tego placu. 

Radny Dariusz Sołtys zapytał, o plany dotyczące zgłaszanej już wcześniej przez niego 
drogi w kierunku od Adamowa do Jacni? Podkreślił, że zdaje sobie sprawę, 
iż są pilniejsze potrzeby, jednakże chciałby wiedzieć, czy może liczyć na jakieś 
działania. Podkreślił, że jest ona niemalże strategiczna z uwagi, że tzw. droga 
„Buryłowa" jest często rwana i praktycznie nieprzejezdna. Ze względu na powyższe 
mieszkańcy chcą korzystać ze zgłaszanej przez niego drogi przy dojeździe do pól. 

Radny Sołtys powiadomił, że po ostatnich ulewach przy zbiorniku w Jacni 
na skrzyżowaniu drogi Bródki - stok jest dużo ziemi. Radny zaapelował również 
o zabranie usypanych kup piasku i gruzu usytuowanych przy posesjach prywatnych. 

Kierownik Centrum Integracji Społecznej w Jacni - Pani Magdalena Drożdż 
poinformowała, że jeżeli Wójt wyrazi zgodę, zostanie wysłana tam koparka. 

Radny Dariusz Sołtys poinformował, że droga prowadząca ponad stok, z której 
korzystają mieszkańcy przy dojeździe do lasu, jest również rwana przez wodę 
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i w konsekwencji nieprzejezdna, dlatego prosi, aby operator koparki również ją 
naprawił. 

Wójt Krzysztof Pilip odpowiedział, że prosił wielokrotnie wykonawcę napraw 
gminnych sieci elektrycznych o wydłużenie pracy oświetlenia przy zbiorniku do 23:00. 
Jeżeli zaś chodzi o plac zabaw, Wójt stwierdził, że w tym przypadku będą mieć 
zastosowanie usługi gwarancyjne. Odpowiadając na pytanie o drogi, Wójt 
poinformował, że z uwagi na pracę przy przepustach w Szewni oraz termin dożynek 
nie były podejmowane działania, jednakże teraz pracownicy gospodarczy będą 
do Państwa dyspozycji, po czym zaznaczył, że odnośnie do drogi, o której na początku 
swojej wypowiedzi wspominał radny Sołtys, to należy wykorzystać sprzęt 
profesjonalny. Podsumowując, Wójt zaznaczył, że wszystkie niedogodności związane 
z dojazdem do pól będą sukcesywnie usuwane. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli poprosiła o wsparcie w związku 
z wieloletnim borykaniem się z przeciekaniem dachu sali gimnastycznej. Dyrektor 
poinformowała, że sala jest zalewana od momentu odbioru budynku. Następnie 
zaznaczyła, że próby naprawy przecieku nie dały żadnych rezultatów, na skutek czego 
remont i malowanie w ocenie Dyrektora należy przeprowadzić od początku. Pani 
Dyrektor zaapelowała o przegląd stosownej dokumentacji, a w dalszej części 
wypowiedzi poinformowała także o zalewaniu parkingu przy Szkole, szczelinie 
pomiędzy fundamentem a ścianą, pękającymi ścianami i pojawiającym się grzybie. 
Dyrektor poprosiła również o rozważenie doposażenia placu zabaw dla dzieci. 

W odpowiedzi Wójt zaznaczył, że uważał, problem przecieku za rozwiązany. 
W związku z przedstawionym przez Panią Dyrektor stanowiskiem w ocenie Wójta 
należy poczynić odpowiednie kroki, przede wszystkim porozmawiać z wykonawcą, 
projektantem i inspektorem nadzoru. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli poinformowała, że po rozmowie 
z wykonawcą wynika, iż remont nie obejmował obróbki wejścia do łącznika sali 
gimnastycznej, co w jej ocenie było niemożliwe. Pani Dyrektor zaapelowała, żeby 
jeszcze raz przejrzeć dokumentację i wyjaśnić wszystkie nieprawidłowości. Dyrektor 
zaznaczyła, że aktualnie nie będzie podejmować działań remontowych z obawy przed 
utratą gwarancji. 

Wójt wyjaśnił, że w uchwale w sprawie zmiany w budżecie gminy zabezpieczone 
zostały środki na wykonanie dokumentacji odwodnienia parkingu. Jeżeli chodzi o salę 
gimnastyczną, to Wójt stwierdził, że już niejednokrotnie informował, że przy jej 
budowie zostało zasypanych kilka studni chłonnych. 

Radna Marta Waga zgłosiła potrzebę podjęcia działań przy parkingu 
w miejscowości Bondyrz obok cmentarza oraz wyczyszczenie kostki na drodze 
prowadzącej do Pana 

Radny Sebastian Monastyrski zapytał Wójta, czy zostaną wdrożone obiecane podwyżki 
dla druhów OSP za tzw. nadgodzinówkę, udział w akcji oraz szkolenia? 

Wójt odpowiedział, że skoro obiecał, to słowa dotrzyma. 
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Radny Dariusz Sołtys zgłosił potrzebę zwiększenia diet wypłacanych sołtysom z terenu 
gminy Adamów. 

Ad.14. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów 
Joanna Chmiel zamknęła VI sesję IX kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Adamów i stronie internetowej Gminy Adamów. 

WICEPRZEWODNICZĄCA 
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